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Styremøte 3. mai 2021 kl. 20.00 – 21.00, virtuelt via 
teams 

Tilstede: Synnøve	Solbakk,	Anne	F.	Smeland,	Ole	Thommy	Boine,	Kristin	Seim	Soini,	Lise	M.	
Johansen,	Kåre	Breivik	og	Vibeke	Bønå.		
	
Forfall:	Tom	Hansen	

Saksliste:  

Sak	09/21	 Orienteringer	
Sak	10/21	 Lokale	aktivitetsmidler	2021	
Sak	11/21	 Forberedelse	til	årsmøtet	3.	juni		
Sak	12/21	 Aktivitetsuke	for	barn	i	sommer		
Sak	13/21		 	Ishockey-/skøytebanen	
 
Sak 09/21 Orienteringer  
Status/oppfølging - saker fra forrige styremøte. 8. mars 2021: 
- N70	Trekkhundklubb	overgang	til	Tana	idrettsråd	(sak	07/21):	Iverksatt	fra	i	dag,	3.	mai.		

Oppfølging:	Legges	inn	i	epost-gruppa	for	idrettslag	i	Tana	og	innkalles	også	til	årsmøtet	mv.		
- Felles	kontrollutvalg	for	idrettslagene	mv.	(sak	08/21).	Oppfølging:	Fremmes	som	sak	til	

medlemsmøtet	i	forkant	av	årsmøtet	3.	juni	2021.		
 
Status/oppfølging – saker fra møtet med kommunen v/ordføreren 23. november 2020:  
- Idrettslagene	knyttet	til	Sámi	valáštallanlihttu/Samisk	idrettsforbund	(SVL)	er	invitert	til	møte	om	

anlegg	og	annet	onsdag	5.	mai	kl.	17.	Pr	i	dag	er	Deanu	searat,	Sirma	IL	og	TBK	tilknyttet	SVL.		
- Det	er	tidligere	avtalt	møte	med	HOK	tirsdag	25.	mai	kl.	10	for	gjensidig	informasjon	og	dialog	om	

idrettsrelaterte	saker.	Oppfølging:	Synnøve	sjekker	om	møtetidspunktet	fremdeles	gjelder.		
- Skilting	av	idrettsanlegg	i	Tanabru	og	status	for	skifte	av	dekket	i	flerbrukshallen	følges	opp.	

Oppfølging:	Synnøve	følger	opp.		
 
Sak 10/21  Lokale aktivitetsmidler (LAM) 2021 
Idrettsforbundet	har	i	epost	av	9.	april	2021	orientert	om	fordelingen	av	LAM-midlene	i	2021	vil	
foregå	som	i	et	normal	år,	og	at	idrettsråd	vil	få	info-brev	fra	NIF	i	mai/juni	2021.	Fordelingen	skjer	av	
idrettsrådene	mellom	15.	august	–	15.	november.	
	
Tildelingskriteriene	for	fordelingen	av	LAM	til	idrettslagene	skal	fortrinnsvis	fastsettes	på	
idrettsrådets	årsmøte.	Dersom	koronasituasjonen	gjør	dette	vanskelig,	kan	styret	vedta	å	benytte	
tidligere	årsmøtevedtatte	kriterier.	
	
Tildelingskriteriene	for	2021	kan	altså	fastsettes	på	en	av	følgende	måter:	

1. Ved	avholdelse	av	digitalt,	skriftlig	eller	fysisk	årsmøte	gjennomført	i	henhold	til	
smittevernreglene.	

2. Ved	avholdelse	av	ekstraordinært	årsmøte	gjennomført	digitalt,	skriftlig	eller	fysisk.	
3. Av	styret.	Tidligere	årsmøtevedtatte	kriterier	kan	benyttes.	

	
Vedtak: 	Tildelingskriterier	for	lokale	aktivitetsmidler	i	2021	fremmes	som	sak	til	årsmøtet	3.	juni	
2021.		
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Sak 11/21 Forbedelse til årsmøtet 3. juni kl. 18  
Se	lov	§	14-18	årsmøte;	frister,	saksliste,	møte-,	tale-,	forslags-	og	stemmerett	mv.		
	
Oppfølging:	
- Innkalling	til	lagene	pr.	epost	med	kopi	til	idrettskretsen	og	på	nettsiden.	Her	orienteres	også	om	

fristen	20.	mai	for	å	fremme	forslag/saker	til	årsmøtet	og	om	representasjonsfordelingen	+	
melde	inn	deltakere:	Synnøve.	

- Forberedelse	av	årsmøtesakene:		
- Årsmelding:	Synnøve	lager	utkast.	 
- Regnskap:	Tom	avslutter	regnskapet	og	leverer	til	revisorne:	Eilif	Basso	og	Benn	Larsen. 
- Arbeidsprogram	med	anleggs-	og	aktivitetsutvikling:	Anne.	 
- Budsjett:	Anne	og	Tom	lager	utkast.	 
- Valg:	Synnøve	sender	info	til	valgkomiteen	og	legger	med	årsmøteprotokoll	fra	i	fjor	og	lov	

(vedtekter).	 
- Årsmøtesakene	behandles	i	styremøte	onsdag	26.	mai	2021	kl.	20,	og	sendes/legges	ut	på	

nettsiden	torsdag	27.	mai. 
- Vi	inviterer	til	et	mer	uformelt	(medlemsmøte)	i	forkant	av	årsmøtet	for	å	orientere	om	bl.a	

koronasituasjonen,	og	inviterer	til	dialog	og	diskusjon	om	felles	temaer	og	utfordringer	i	
lagene.	Huskeliste:	Felles	kontrollutvalg,	anlegg	som	BMX-banen,	felles	aktiviteter.	 

 
 

Sak 12/21  Aktivitetsuke for barn i sommer 
TBK	har	fått	tilbud	fra	kommunen	om	å	arrangere	aktivitetsuke	for	barn	i	sommer,	og	spør	om	andre	
idrettslag	ønsker	å	samarbeide	om	arrangementet.	Kommunen	bidrar	med	tilskudd	som	kan	fordeles	
mellom	de	lagene	som	deltar	i	prosjektet.		
	
Oppfølging: Idrettsrådet	oppfordrer	idrettslagene	til	å	samarbeide	om	å	gjennomføre	en	
aktivitetsuke	for	barn	denne	sommeren,	og	ber	TBK	ta	direkte	kontakt	med	idrettslagene.		
	
	
Sak 13/21  Ishockey-/skøytebane  
Kommunestyret	har	15.	april	i	år	sluttbehandlet	detaljregulering	av	nye	Tanabru	barnehage.	I	plan-
beskrivelsen	til	Norconsult	fremgår	idrettsrådets	ønske	om	ny	plass	til	ishockey/skøytebane,	og	at	
dette	følges	opp	av	kommunen.		
	
Skiskytterlaget	har	avsluttet	prosjektet	med	å	overta	vante	til	ishockey/skøytebanen.		
	
Om	bakgrunn	se	idrettsrådets	styresak	03/21	(styremøte	12.	januar	2021).	
	
Oppfølging: Kåre	går	i	dialog	med	kommunen	for	å	finne	alternativ	plassering	av	en	
ishockey/skøytebane,	og	saken	fremmes	til	møtet	i	forkant	av	årsmøtet	3.	Juni	2021.		
	
	


